

Referat møte i Telemarkskomiteen

Tilsted0e:	Medlemmer av Telemarkskomiteen: Rolf Bryn (BR), Bjarne Ringstad (BR), Guro Helde Kjølseth (GK), Niri Lyngdal (NL), Isabella Alveberg (IA), Mathilde Olsen Ilebrekke (MOI) Sportssjef Per Olav Tangen (POT), Sportskonsulent Frederic B Bræin, Bjørn Espen Aase FIS-representant Birger Goberg Forfall: Bjørn Espen Aase
Organisator/referent:	RB
Dato/tidspunkt	24.05.2023 kl 17.00 – 18.30
Sted:	Teams
Tema:	TK-møte nr. 11 2022-2024

Habilitetsvurdering

Ingen inhabilitet.

Kort status ansvarsområder

- Økonomi/Administrasjon (POT/FBB)
 - Avslutning av arbeidsforhold
 - Økonomimøte med Mats i morgen – ubetalt faktura på 250' fra Hintertux er bakt inn i revidert budsjett, og medfører at vi har mindre å bruke ut året.
- Markedsarbeid (FBB/POT)
 - Overført dialogen og kontaktpunkter til BEA.
 - Fremdeles ikke en klesleverandør på plass.
 - Ny avtale med TRAX på sokker og sko.
 - Vi små lider dersom avtalen rundt skipool ikke kan brukes også av de små leverandørene. Dette vil trolig avgjøres som en del av ny merkevarestrategi. Alpin og Langrenn vil at Skipool-merket skal være mer eksklusivt.
 - For at vi skal fortsette å få briller og hjelm fra UVEX må hele landslaget være med på avtalen. BE tar en runde med Trym for å sikre at han blir med neste sesong. Dette gjelder også bonusavtalen, noe som utgjør mye for enkeltutøvere og NSF telemark.
 - Hintertux varer til januar 2024.
 - Trykkavtale på plass med Profilhuset.
- Sport (topp og bredde) (POT)
 - Se egen sak under.
- Politikk/Internasjonalt arbeid (RB/BG)
 - Rapport fra FIS-møte (vedlagt)
 - Kort oppsummering av initiativ i NSF sentralt som vil ha påvirkning på telemark
 - Strukturprosjektet som sier noe om hvilke tjenester som skal tilbys grenene fra sentraladministrasjonen
 - Verdiskapningsmodellen som sier noe om hvordan de små grenene får politiske overføringer fra overskudd generert av arrangement og TV-avtale

Sak 11 – 2022-2024 Vårmøte

Agenda utarbeides i mer detalj når BEA er på plass. Økonomirapport kommer sentralt for alle grener til vårmøte.

Side 1 av 2

Innkalling bør sendes ut ca en uke i forkant. Kan også sende en «teaser» ut et par uker før.

Sak 9 - 2022-2024 Terminliste og rekruttering

Status Fonna.

- 4 påmeldte fra satsingsgruppen. Blir personlig telefon til landslag. Starter med samling søndag helgen før. Campen er frivillig (samlingen er man-fre).
- 1400,- dagen for leie av trasé pluss salt og heiskort.
- BEA holder i dette.

Sak 12 – 2022-2024 Valgkomite

Forslag til navn på leder pluss én til to medlemmer?

- Bjørn Araldsen.
- Ingrid Hole
- RB tar kontakt

Sak 13 - 2022-2024 Evaluering av sesongen

Rapporter vedlagt innkalling og gjennomgått i møtet. Rennene på Bjorli må legges inn i rapporten.

Eventuelt

Referatene fra TK-møtene bør legges ut på nettsidene våre. RB snakker med BEA om dette.

Høstmøte i 2023 er også arrangements- og anleggsseminar. Vi bør sørge for at flere i telemarkmiljøet stiller fysisk på dette møtet. RB undersøker om det er mulig å få presentasjon i fellesmodulene om f.eks. Fonna og Kjeringi Open.

Neste møte/møteplan

Dato og tid	Møte	Møteform
07.06 – 20.00	TK-møte før vårmøte	Teams
Onsdag 14.06 – 18.00-21.00	Vårmøte telemark	Teams
August og September	TK-møter	
16-17 oktober	Høstmøte	Fysisk